
Protokół Nr 2/V/2014 

z posiedzenia II sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 10 grudnia 2014 roku 

Proponowany porządek obrad : 

  1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

  2. Przyjęcie porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami -     

      informacja Starosty Tarnobrzeskiego. 

  5. Interpelacje radnych. 

  6. Podjęcie uchwał w sprawach : 

      a)  powołania komisji rewizyjnej, 

      b)  powołania komisji stałych, określenia przedmiotu ich działania oraz składu osobowego,  

      c)  wyboru delegata do Związku Powiatów Polskich, 

      d)  zmieniająca uchwałę w sprawie  przystąpienia do Podkarpackiego Stowarzyszenia  

           Samorządów Terytorialnych oraz wyboru delegata,  

      e)  programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego  w roku 2015 z organizacjami  

pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

        f) zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów  

            Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

        g) zmieniająca uchwałę nr XXXIX/290/2014 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  

            15 października 2014r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki     

             Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez     

             Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2014 na realizację zadań  

             z zakresu rehabilitacji zawodowej i  społecznej, 

        h) uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

  i) ustalenia wynagrodzenia Starosty, 

  j) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2014 rok. 

   7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   8. Zamknięcie obrad sesji.       
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Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczą wszyscy  radni – 17. ( Lista obecności w załączenia - zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego przedstawił zaproponowany porządek obrad.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowanie rozszerzenia porządku obrad. 

„ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia pierwszej sesji  - został przyjęty jednogłośnie 17 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Do przedstawienia działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między 

sesjami – upoważniony został prze Starostę  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK.  

( zał. Nr 2 ). 

Radny Marek OŻGA zaproponował, aby powrócić do tzw. pierwszych ustaleń, aby informację 

taka przedstawiał na sesjach i to już od następnej sesji osobiści Starosta. 

Propozycja została przyjęta.  

Po wystąpieniu Sekretarza radny Adam ŁABUDA zadał pytanie – Jaki jest cel wydatków w 

Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie.? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu, która wyjaśniła, że jest to dotacja celowa z 

Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego na utrzymanie mieszkańców przyjętych na tzw. 

„starych zasadach”. 

 

Ad 5 ). 

Od ostatniej sesji do dnia sesji nie wniesiono interpelacji ani pisemnych ani ustnych. 

Na dzisiejszej sesji radny Marek OŻGA  wniósł interpelację ustną z prośbą o udzielenie mu 

odpowiedzi na piśmie.   
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Interpelacja brzmiała : „dlaczego w zmianie uchwały budżetowej nie jest uwzględniony remont 

drogi powiatowej przebiegającej przez miejscowość Krawce. Chodzi o wybudowanie dwóch 

studzienek wodnych w ciągu drogi. Dalsza część pytania dot. zakończenia całości inwestycji 

związanej z odwodnieniem tej drogi.” 

 

Ad 6 ). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) powołania komisji rewizyjnej, 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Równocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że głosowanie będzie jawne. 

Starosta Paweł BARTOSZEK zgłosił  Pana Adama ŁABUDĘ- omawiając jego kandydaturę, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Radny Jacek ROŻEK poprosił o głos i poinformował radnych, że Adam ŁABUDA został 

zawieszony w prawach członka Klubu Radnych PIS i nie może występować jako radny klubu 

PIS. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 11 radnych – 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD 

GŁOSU”, 5 – „PRZECIW”. 

Przystąpiono do  zgłaszania kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny 

Jerzy SUDOŁ zgłosił Pana Marka ZIĘBĘ , który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Starosta Paweł BARTOSZEK zgłosił kandydaturę Teresy LIPIŃSKIEJ  na Sekretarza Komisji 

Rewizyjnej. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Radna Teresa LIPIŃSKA wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Radny Leszek TOMANEK zgłosił na członka Komisji Rewizyjnej radnego Tadeusza RĘKASA 

– wyraził zgodę na kandydowanie. 

Drugiego kandydata Jacka ROŻKA zgłosił radny Marek OŻGA. Radny Jacek ROŻEK wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do głosowania. „ZA” kandydaturą Tadeusza REKASA głosowali wszyscy radni 

17, również „ZA” kandydaturą Jacka ROŻKA głosowało 17 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał Projekt uchwały NR II/…/2014  dot. 

powołania Komisji Rewizyjnej i poddał powyższy projekt pod głosowanie 

„ZA” przyjęciem powyższej uchwały głosowało 17 radnych – jednogłośnie została przyjęta. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczących Komisji. 

Radny Marek ZIĘBA zgłosił na Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów kandydaturę Jerzego SUDOŁA. Radny SUDOŁ wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Następnie zgłoszono kandydatury na członków w/w/ Komisji. 

Radny SUDOŁ zgłosił kandydaturę Andrzeja KOŁODZIEJA, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Radny Jacek ROŻEK zgłosił kandydaturę Marka OŻGI, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Starosta Paweł BARTOSZEK zgłosił kandydaturę Tadeusza RĘKASA, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Dominik SZEWC zgłosił kandydaturę Krystyna 

KOZIEJI, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

 

Następnie Teresa LIPIŃSKA  zgłosiła  kandydaturę Tadeusza RĘKASA na Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Tadeusz RĘKAS wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Wicestarosta Krzysztof PITRA zgłosił Leszka TOMANKA na członka do w/w/ Komisji. Radny 

TOMANEK wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 
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Radna Krystyna RUSIN  zgłosiła kandydaturę Wojciecha GRUSZKI, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Kolejną kandydaturę w osobie Adama ŁABUDY  do składu Komisji zgłosił Leszek 

TOMANEK. 

Adam ŁABUDA  wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych – 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD 

GŁOSU”. 

Ostatnią kandydaturę Danuty SERAFIN do Komisji  zgłosił Marek ZIĘBA. Danuta SERAFIN 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Przystąpiono następnie do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i 

Polityki Społecznej. 

Radny Jerzy SUDOŁ zgłosił kandydaturę Marka ZIĘBY. Marek ZIĘBA wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Kolejną zgłoszoną osobą był Jerzy SUDOŁ, którego zgłosiła Danuta SERAFIN. 

Jerzy SUDOŁ wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Wojciech GRUSZKA zgłosił kandydaturę Wacława WRÓBLA. Wacław WRÓBEL wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Kolejną osobą zgłoszoną była Teresa LIPIŃSKA, którą zgłosił Tadeusz RĘKAS. 

Teresa LIPIŃSKA  wyraziła zgodę na kandydowania. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Ostatnia kandydaturę Leszka TOMANKA zgłosił Wicestarosta Krzysztof PITRA. 

Leszek TOMANEK wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

 

Ostatnia Komisją była Komisja Oświaty,  Kultury i Zdrowia. 

Krystynę KOZIEJĘ jako Przewodniczącą zgłosił Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego Dominik SZEWC. Krystyna KOZIEJA wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Jerzy SUDOŁ  zgłosił Danutę SERAFIN, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Wacław WRÓBEL  zgłosił Krystynę RUSIN, która wyraziła zgodę.  

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Krystyna KOZIEJA zgłosiła Dominika SZEWCA, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Ostatnią kandydaturę Marka ZIĘBY zgłosiła Danuta SERAFIN. Marek ZIĘBA wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pełną treść projektu uchwały NR II/…/2014  

i poddał ją pod głosowanie. 

„ZA” przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni – 17. Przyjęta została jednogłośnie. 

Przystąpiono do procedowania projektu uchwały : wyboru delegata do Związku Powiatów 

Polskich, 

Z treścią projektu uchwały zapoznał radnych Przewodniczący Rady, podkreślając,  że zawsze 

Powiat w Związku Powiatów Polskich reprezentowany był przez Starostę i wypadało by, aby  

i tym razem też tak było. 

Radny Jacek ROŻEK zapytał : „ jaki jest koszt uczestnictwa w tym związku i czy kwota jest 

zagwarantowana w budżecie?”. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu, który poinformował radnych, że jest to kwota  

12 groszy/od mieszkańca Powiatu i że jest w pełni zagwarantowana uchwałą budżetową. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Kolejny procedowany projekt uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie  przystąpienia do 

Podkarpackiego Stowarzyszenia  Samorządów Terytorialnych oraz wyboru delegata,  

Również i treścią tej uchwały zapoznał radnych Przewodniczący Rady, i poinformował, że   

Starosta jest  delegatem do ZPP więc proponuje się aby Powiat w Podkarpackim Stowarzyszeniu 

reprezentował Wicestarosta. Radni taką propozycje przyjęli bez uwag. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

W tym miejscu ogłoszono 20 minut przerwy, aby Komisje mogły zaopiniować projekty uchwał. 
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Po przerwie. 

Przystąpiono do procedowania projektu uchwały dot. programu współpracy Powiatu 

Tarnobrzeskiego  w roku 2015 z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, 

Z projektem w/w uchwały zapoznała radnych Pani Jadwiga LUBAŃSKA – Kierownik Referatu 

Oświaty, Zdrowia, Spraw Społecznych i Promocji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA przedstawiła 

opinię do powyższego projekt uchwały. 

Po zreferowaniu przez Panią LUBAŃSKĄ radny Jacek ROŻEK zadał kilka pytań m.inn.:  

- co należy rozumieć pod pojęciem „wartościowe przedsięwzięcia”?,               

- co z komisją konkursową, czy jest jedna przez cały rok czy do każdego projektu? 

- jak należy rozumieć wspomaganie i edukowanie lokalnych liderów 

Odpowiedzi udzieliła Pani LUBAŃSKA, które usatysfakcjonowały radnego i rozwiały jego 

wątpliwości. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  „ZA” głosowało 17 radnych – 

wszyscy. 

Kolejny projekt uchwały dot. zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

Również i ten projekt uchwały omówiła Pani LUBAŃSKA. Uzupełnienia jej wypowiedzi 

dokonał Dyrektor SPZZOZ w Nowej Dębie Pan Bogdan TOMCZYK. 

Również po wypowiedzi Dyrektora Szpitala radny ROŻEK zadał pytanie : „ Jakie będą  

korzyści z zatrudnienia bądź przenoszenia ludzi na inne stanowiska? 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Szpitala. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA przedstawiła 

opinię do powyższego projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania powyższego projektu. „ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy. 

Następna procedowana uchwała dot. zmieniany uchwały nr XXXIX/290/2014 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 15 października 2014 roku w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2014 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 
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Z projektem w/w/ uchwały zapoznała radnych Pani Ewa KĘDZIERSKA – Kierownik PCPR w 

Tarnobrzegu. 

Po wystąpieniu Pani Kierownik pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marek ZIĘBA odczytał 

pozytywną opinię do w/w projektu. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych – jednogłośnie przyjęto uchwałę. 

Z kolejnym projektem uchwały dot. uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz BŁASIAK. 

Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ 

odczytał pozytywną opinię do w/w projektu. 

Radny ROŻEK zapytał : „jak jest przyczyna uchylenia powyższej uchwały i czy nie można było 

przewidzieć tego wcześniej ? 

Wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Skarbnik Powiatu oraz Dyrektor Szpitala. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych – jednogłośnie przyjęto uchwałę. 

Następny projekt uchwały dot. ustalenia wynagrodzenia Starosty, 

Na wstępie radny Marek OŻGA zakwestionował wartości kwotowe zawarte w projekcie 

uchwały, uznając, że są zdecydowanie za wysokie jak na początek kadencji. Stwierdził, że nie 

jest przeciwnikiem nagradzania ludzi za ich pracę , ale dopiero po wykazaniu się pracą. 

W tym miejscu Starosta Paweł BARTOSZEK poinformował radnych, prosi o zmniejszenie 

swoich  poborów do kwoty ok. 11.000 zł brutto tj o ok 600 zł. 

Szczegółowe uzasadnienie i umotywowanie do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Rady 

Powiatu. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Z propozycją Starosty nie zgodził się radny OŻGA – propo0nując w tym miejscu aby wysokość 

poborów Starosty wyniosła ok.9.500 zł, a uzyskane z tego tytułu oszczędności przekazać na 

pracowników nie oświatowych w Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Grębowie. 

W powyższej sprawie również zabierali głos radny Wacław WRÓBEL, Krystyna KOZIEJA, 

Jacek ROŻEK, Krystyna RUSIN, Jerzy SUDOŁ i Paweł BARTOSZEK. 
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Ustalono wspólnie, że głosowane będą dwa projekty uchwał : jedna z propozycją Klubu PIS  

opiewająca na kwotę 9.500 zł i druga z zaproponowaną kwotą Starosty BARTOSZKA na kwotę 

11.000 zł. 

Przewodniczący Rady ogłosił w tym miejscu 20 minut przerwy w celu przygotowania projektów 

uchwał oraz w celu zaopiniowania ich przez Komisję Promocji, Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów. 

Po przerwie. 

Salę obrad opuścił Starosta Paweł BARTOSZEK. Stan radnych obecnych na sali 16. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały zaproponowanej przez Klub PIS. 

Opinię odrzucającą powyższy projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji P,RG i F 

Pan Jerzy SUDOŁ. 

„ZA” przyjęciem projektu głosowało 5 radnych , 3 „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”, 

8 było „PRZECIW” 

Przystąpiono do głosowania drugiego projektu uchwały z kwotą 11.000 zł. 

Opinię pozytywną projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji P,RG i F Pan Jerzy 

SUDOŁ. 

„ZA” przyjęciem projektu głosowało 9 radnych , 2 „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”, 

5 było „PRZECIW” 

Na salę wrócił Starosta Paweł BARTOSZEK. 

Ostatni projekt uchwały będący przedmiotem dzisiejszych obrad dot. zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2014 rok. 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 

Po wystąpieniu Skarbnik pytanie zgłosił radny Jacek ROŻEK, a dot. ono : „wyjaśnienia 

wysokości kwoty 67.000 zł z Dz. 750 Administracja publiczna”. 

Kolejne pytanie tyczyło : „zwiększonych wydatków w szkołach w Nowej Dębie- skąd one się 

wzięły?”. 

Radny Wacław WRÓBEL spytał : „ czy taka sytuacja jest związana z niewypłaceniem 

wynagrodzeń nauczycielom w tym miesiącu ?. 

Precyzyjnych wyjaśnień udzieliła Skarbnik Powiatu. Po wyjaśnieniach wywiązała się dyskusja 

na temat ekwiwalentów za urlop i odpraw na zakończenie pracy oraz sytuacji w szkołach. 

Powiat do szkół w tym roku dołożył z dochodów własnych już ok. 600.000 zł. 
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Na zakończenie radny ROŻEK poprosił o informacje na piśmie w sprawie arkuszy 

organizacyjnych szkół i aneksów do tych arkuszy. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych – jednogłośnie. 

 

Ad 7 ) 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu poinformował 

radnych, że kolejna sesja planowana jest na dzień 22 grudnia na godz. 13.00 w Gorzycach, po 

niej odbędzie się spotkanie opłatkowe. 

Odczytał również pismo radnej Miasta i Gminy Nowa Dęba Pani Marzeny CHMIELOWIEC – 

reprezentującej miejscowość Chmielów w sprawie pomocy ze strony Starostwa w sprawie 

dofinansowania budowy chodników w  jej miejscowości. ( Zał. Nr 3 ). 

Obecna na sesji Pani Chmielowiec osobiście podziękowała za ewentualną pomoc Starostwa. 

 

Ad 8). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady II Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


